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Arealdel Heradsbygda. 
  
Trafikksikkerhet 
Jeg ser at et nytt boligområde er foreslått i Oppenåsen/Bålerudmarka. B_N60. 
I formålet til kommunedelplanen står det at "flere kan ha en aktiv hverdag -gå eller sykle."  
Det er ikke lagt veiforbindelse til dette området ennå. Mitt innspill er bekymring for trafikksikkerhet i 
området dersom adgang til framtidig boliger er Bålerudveien  
  
Dagens situasjon i Bålerudveien er at det ikke finnes gang eller sykkelvei.  Myke trafikanter, syklende og 
biler deler denne veien. Barn i området leker i veien, og bruker den for å komme til lekeområdet. Alle 
adresser på denne veien har direkte adkomst fra veien, og har ikke noe annet alternativ. 
  
Trafikken har økt betraktelig etter utbyggingen av Oppenåsen Panorama er gjennomført, og er i dag en 
utfordring i forhold til trafikksikkerhet for gående og syklende.. En ytterligere utbygging med enda mer 
trafikk i dette området kan være til hinder for at flere kan ha en aktiv hverdag gå - eller sykle.  
Jeg mener det er uforsvarlig med en utbygging i dette området dersom Bålerudveien er tenkt som 
tilførselsvei, og bør da tas ut av kommunedelplanen.  
  
Mvh 
Unni Bjarkøy 
  


